

Title (en)
TRANSPORT PACKAGE FOR APPLIANCES WITH FACILITIES FOR THE SUBSEQUENT INSERTION OF DOCUMENTS.

Title (de)
TRANSPORT-VERPACKUNG FÜR GERÄTE MIT EINER NACHTRÄGLICHEN BEIPACKMÖGLICHKEIT VON DOKUMENTEN.

Title (fr)
EMBALLAGE DE TRANSPORT D'APPAREILS PERMETTANT L'ADJONCTION ULTERIEURE DE DOCUMENTS.

Publication
EP 0548331 A1 19930630 (DE)

Application
EP 92915330 A 19920709

Priority
• DE 9108837 U 19910718
• EP 9201550 W 19920709

Abstract (en)
[origin: WO9301990A1] When appliances, especially electronic maintenance appliances, are despatched, the items in the transport container include documents specifically relating to them, like instructions for use, guarantee certificates, information, etc. When appliances of a given type are sent to various countries, the documents to be enclosed are usually drawn up in the language used at the destination. For logistic reasons, however, it is uneconomical to include the documents when the appliances are packed. The invention proposes the facility for subsequently inserting the correct documents for the appliances in the transport container in which the appliances have already been packed. To this end the transport container (2) has apertures (10) covered by one or more pivoting flaps (5). Where necessary, these flaps (5) may be opened and the documents slid into the transport container. If the flaps (5) are properly dimensioned, the documents are thus safely packed.

Abstract (fr)
Lors de l'expédition d'appareils, notamment d'appareils de maintenance électroniques, des documents spécifiques aux appareils, tels que modes d'emploi, certificats de garantie, indications, etc., sont inclus dans la boîte de transport. Lorsque des appareils d'un type déterminé sont expédiés dans différents pays, les documents inclus sont en général rédigés dans la langue nationale de chaque lieu de destination. Pour des raisons logistiques, toutefois, il n'est pas économique d'emballer les documents en même temps que les appareils. Afin de permettre d'inclure ultérieurement, dans les boîtes de transport contenant les appareils emballés, les documents corrects spécifiques à l'appareil, la boîte de transport (2) est pourvue d'ouvertures (10) fermées par un ou plusieurs rabats pivotants (5). Ces rabats (5) peuvent être ouverts si nécessaire et les documents peuvent être insérés dans la boîte de transport. Si l'on donne aux rabats (5) des dimensions appropriées, les documents peuvent être emballés de manière à ne pas s'égarer.

IPC 1-7
B65D 77/24

IPC 8 full level
B65D 77/26 (2006.01); **B65D 5/42** (2006.01); **B65D 77/24** (2006.01); **B65D 85/68** (2006.01)

CPC (source: EP KR)
B65D 5/4233 (2013.01 - EP); **B65D 77/24** (2013.01 - KR); **B65D 2585/6835** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
See references of WO 9301990A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 9301990 A1 19930204; AT E128691 T1 19951015; DE 59203902 D1 19951109; DE 9108837 U1 19910919; EP 0548331 A1 19930630; EP 0548331 B1 19951004; ES 2080509 T3 19960201; JP H06501442 A 19940217; KR 100232432 B1 19991201; KR 930702209 A 19930908

DOCDB simple family (application)
EP 9201550 W 19920709; AT 92915330 T 19920709; DE 59203902 T 19920709; DE 9108837 U 19910718; EP 92915330 A 19920709; ES 92915330 T 19920709; JP 50255692 A 19920709; KR 930700789 A 19930317